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	سعادة/ مريم السويدي                    المحترمة
نائب الرئيس التنفيذي لشؤون الترخيص والرقابة والتنفيذ
هيئة الأوراق المالية والسلع

	H.E. Maryam Butti Al Suwaidi
Deputy Chief Executive Officer for Licensing, Supervision and Enforcement
Securities and Commodities Authority

	
الموضوع: طلب تجديد ترخيص نشاط الحفظ الأمين
Re: Application to renew the  license for activity of custody



	تحية طيبة و بعد،،،
	Greetings,


	بالإشارة إلى قرب انتهاء ترخيص الشركة/ البنك لمزاولة نشاط الحفظ الأمين، والى المادة (5) من القرار (29/ر) لسنة 2009 في شأن تنظيم نشاط الحفظ الأمين والتي تنص على أنه "يجدد الترخيص بموجب طلب يقدم إلى الهيئة قبل انتهاء مدة الترخيص بشهر، .........".

يسرنا إعلامكم برغبة الشركة/ البنك بتجديد ترخيصها لدى هيئة الأوراق المالية والسلع. وعليه يرجى التكرم بالاطلاع على المستندات المرفقة وموافاتنا بشهادة تجديد الترخيص عند الانتهاء منها.

	Since the Period of company/ Bank’s license for practicing the Activity of Custody Securities in UAE is reaching it’s end, and in accordance with  Article (5) of SCA resolution no. 29/r of  2009 Concerning the Regulation of Securities Safe Custody Activities which states “The license shall be renewed by virtue of an application submitted to the Authority one month prior to the expiry……”.









We are pleased to inform you that the company / bank desires to renew its license with the Securities and Commodities Authority. 
So kindly find the attached  relevant documents and request you to provide us with a license renewal certificate.
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	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،
	Sincerely yours,

	
	

	اسم الشركة ....................
	Company name…………..

	اسم المدير العام/ التنفيذي ..................
	Director name…………….

	

(signature)




